
استخاره چنین جایگاهی که میفرماد ندارد.
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متن پرسش

سلام استاد: میگم ما زمانی که استخاره میکنیم خدا پاسخ ما رو میده یا امام زمان (عج)؟ گذشته از

قضیه قرآن ناطق بودن و «بکم ینزل الغیث» و سایر عبارت های جامعه کبیره درباره ائمه (ع)، حضور و

هشیاری ای که حین مناجات با خدا و گرفتن استخاره برای انسان ایجاد میشه شبیه همون حال و هوا

و حضور در حرم امام رضا (ع) هست. برای همین میپرسم که درسته ما با خدا مناجات میکنیم و از

ایشون جواب استخاره با قرآن رو میخوایم ولی نقش امام زمان (عج) در این بین چیه؟ کلا غیر از این

سوال نیز نقش حضرت (طبق برداشت من) برای بسیاری از مردم مغفول هست. ما حرم امام رضا ع

میریم. توسل رو به حضرت زهرا و امام مجتبی علیهما السلام میکنیم. به امام حسین ع عشق میورزیم

و به هر نحوی به هرکدام از ائمه متوسلیم اما هنوز به شخصه نقش ولی االله الاعظم رو درک نکردم

درست... لطفا راهنمایی بفرماد

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ۱. استخاره چنین جایگاهی که میفرماد ندارد. به همین جهت به گفتهی

علامهی طباطبایی پشتکردن به استخاره، پشتکردن به قرآن نیست و اگر عقل ما چیزی بگوید و

استخاره چیز دیگری؛ واجب است که به عقلمان که حجّت خداوند است نزد ما، رجوع کرد. ۲. اینکه

میفرماد درست است و با پیروی از نایب امام یعنی مقام معظم رهبری «حفظهاالله» میتوان بهترین

ارتباط را با امام زمان «عجلااللهتعالیفرجه» داشت، وگرنه توهّم است. موفق باشید


